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„Ne féljetek azoktól, akik a testet megölik, a lelket azonban nem tudják megölni! Inkább attól 

féljetek, aki a kárhozatba vetve a testet is, a lelket is el tudja pusztítani!” (Mt. 10,28) 

 

2022. április 09. ÖREGDIÁK LELKINAP 

Két év kihagyás után újra tudtunk húsvétkor lelkinapot tartani. (Valahogyan idén kimaradt a 

menetrend szerű húsvéti kovid járvány!) Jeromos testvért hívtuk meg, aki talán a legfiatalabb 

örökfogadalmas ferences testvér, igaz akkor még „csak” diákonus volt. Éppen ezért a 

szentmise bemutatásában  a  Péter-Pál templomból, Lakatos Bence atya volt a szolgálatunkra. 

Nem áll távol ő sem tőlünk, hiszen ferences diák, csak ő Frankás. 

Délután Dr. Kulin Ferenc irodalomtörténész, egyetemi tanár volt a vendégünk. 

   

 

2022. április 30. BALLAGÁS 

Az idén két év kihagyás után végre ismét megszokott módon május elején, pontosabban 

április utolsó napján ballaghadtak a végzősök. Egyesületünk részéről nem volt beszéd, de a 

pár éve bevezetett „Ballagási Emlék” füzetet idén is összeállítottuk, és minden tizenkettedikes 

és az osztályfőnökök is megkapták. Ebben benne volt a mi, el nem hangzott beszédünk, és pár 

gondolat az egyesületünkről is. 

 

2022. május 07.KÖZGYŰLÉS ÉS május17.MEGISMÉTELT KÖZGYŰLÉS 

Szokott módon húsvét utánra raktuk úgy, hogy a törvényi határidőn belül minél később 

tartsuk meg. 

Ahogyan az megszokott, csak a megismételt közgyűlés tudtuk érvényesen megtartani. A 

jelenlévők a beszámolókat jóváhagyták.  

Idén újra választottunk vezetőséget is. Sajnos újra, és nem újat, pedig éppen ideje volna 

megújítani a vezetőséget és az egyesületet. Remélem idén sikerül kimozdulni a holtpontról és 

egy-két éven belül újra választhatunk, mert lesz olyan egykori diáktársunk, aki, vagy még 

inkább akik, átveszik és felpörgetik az egyesületiéletet. 

 

2022. július11-12.ÖREGDIÁK NYÁRI KIRÁNDULÁS 

Idén a járvány megszűntével, hosszabb kihagyás után először szerveztünk 1 éjszakás buszos 

kirándulást határainkon belül a Balaton környékén. 1. nap megálltunk a kőröshegyi 

levendulásban, majd beavatást nyertünk a pálinkafőzés rejtelmeibe Zamárdiban, és kóstolót is 

kaptunk. Délután ellátogattunk Szász Endre egykori otthonába, a várdai kastélyba, ahol 

felesége Katalin asszony vezetésével megtekintettük a látogatók részére is megnyitott 

lakrészeket a művész munkáival és antik műtárgy gyűjteményével. Az éjszakát Kaposváron 

töltöttük, majd a 2.  napon felkerestük Nemzeti emlékhelyünket Somogyváron, 

meglátogattuk Simontornya és Pipo várát, hazafelé pedig megálltunk Nádasdladányban a 

Nádasdy család ősi fészkénél. Sajnos a nagyon megemelkedett szállás- és buszköltségek 

miatt ennél többre a következő évben sem fogja futni, de igyekszünk a gyönyörűen felújított 

kastélyainkból szemezgetni jövőre is, így várjuk szeretettel az érdeklődőket. 

 

 

 

2022. szeptember 17. CSALÁDI KIRÁNDULÁS 



Újra mertünk nagybuszos kirándulást szervezni. Igaz nem annyian voltunk, mint a szebb 

időkben, amikor két buszt is megtöltöttünk, de azért 36-an mégis összegyűltünk. A 

Világörökség részeként számontartott gyönyörű Hollókőt néztük meg, ahonnan Szécsénybe 

buszoztunk tovább. Sajnos a Klarissza nővérekkel nem tudtunk találkozni, de ebéd után Barsi 

Balázs atya várt minket. Egy gyors bemutatót kaptunk a templomról, (mert esküvői szertartás 

következett utánunk) majd végig nézhettük a kolostor minden látogatható részét. Végül 

Balázs atya a kápolnában tartott nekünk szentmisét. Sokszor hívtuk lelkigyakorlatot tartani, de 

mindig azt mondta, ő már messzire nem utazik, menjünk el hozz! Most szaván fogtuk. Nagy 

szertettel, és örömmel fogadott is minket. 

 

 

2022. október 08. SZENT FERENC NAP 

A Szent Ferenc napi lelkigyakorlatra mindig ferences, vagy iskolánkban végzett atyát hívunk. 

Idén Csány Péter atya volt velünk Szombathelyről. Ő a Szalézi rendet választott. A 

szentbeszédében, szokatlan őszinteséggel vallott, saját belső érzéseiről is. Ilyenkor érezhetjük 

meg, amit olyan sokszor emlegetek és érzek, mi egy család vagyunk, ferences család. Még 

akkor is, ha mi, sokan, akik „csak” ott végeztek nem vagyunk a rend tagja, vagy éppen más 

szerzetesrend tagjaként szolgálunk az Úrnak. 

 

A szentmise után Horváth Zoltán György Válogatás Erdély középkori freskókincséből című 

előadást nézhettük és hallgathattuk. Ő immáron harmadszor volt közöttünk, és most is a tőle 

megszokott színvonalat kaptuk. Olyan apró részletekre hívta fel a figyelmet ezeken az 

alkotásokon, amiket csak igazán hozzáértő szakavatott szemek látnak és értenek meg. 

 

 

 

2019. november 12. REQUIEM AZ ÖSSZES RENDEK ELHUNYT TANÁRAIÉRT ÉS 

DIÁKJAIÉRT  

Idén volt a 30 évforduló, hogy elindult ez a szép imádságos hálaadás. Sajnos Kolos atya már 

csak lélekben lehetett velünk, viszont Richárd atyát sikerült erre a kerek évfordulóra 

megnyerni.  Amint azt évek óta megszokhattuk, Milán atya, volt a házigazda. Örömünkre 

szolgált, hogy a Ciszterektől és a Jezsuitáktól is volt atya koncelebrálni.   

Idén ezen a rendezvényünkön is visszatérhettünk a megszokott színvonalhoz, és az emeleti 

hittantermekben gavallérosabb agapéval láthattunk vendégül mindenkit. 

 

 2022. november 15. SZITA alakuló gyűlése 

A Bencés Diák Szövetség kezdeményezésére, a Budapesti Piarista kápolnában tartott 

szentmise után valamennyi szerzetesi iskola, öregdiák egyesületének képviselete mellett 

megtartotta az alakuló ülését a SZITA. A szervezet a Szerzetesi Iskolák Egyesületeinek 

összefogására alakult. Célkitűzésünk, hogy valamennyi szervezetet bevonzva egy olyan erős 

szövetet alakítsunk ki, ami átfogja a társadalmat, és így segíti az ezekben az iskolákban 

végzett diákok egymásra találását a mindennapokban.  

 

2022. november 26. CZÁJA MÁTYÁS KOSÁRLABDA EMLÉK KUPA újra. 

Nem halt el, csak szunyókált. Most végre újra ébredt és öt csapat részvételével újra döngött a 

kosárlabda a Czája Kupán a tornateremben. 16 évvel ezelőtt is így indult. Akkor a legidősebb 

csapat 40 plusszos volt, most a 30-as korosztályból került ki. De ők sem bírták a tempót a 

Sólyom testvérekkel, akik „leiskoláztak” mindenkit. Sajnos az iskolaválogatott nem tudott 

jelen lenni, de jövőre biztosan ők is jönnek.  

 



A nyári hónapoktól eltekintve minden hónapban tartottunk vezetőségi ülést. 

Idén, ahogyan ez már az anyagi korlátaink miatt szokássá vált csak egy alkalommal jelent 

meg a Ferences Körlevél rendes száma.  

 

Húsvét előtt, adjuk ki mindig a közgyűlési meghívót, ami azért mégis csak egy kicsit több, 

mint pusztán egy meghívó. Néhány gondolatot és hasznos, fontos információt mindig 

csatolunk a kötelező formula mellé. 

 

Idén Márk atyától kellett elköszönnünk. Esztergomban tért meg a teremtőjéhez, ott is lett örök 

nyugalomba helyezve.  

 

Köszönetet kell mondani mindazoknak, akik ezeknek a programoknak, eseményeknek a 

megszervezéséhez sok-sok munkával és lelkesedéssel járulnak hozzá.  

 

 

Tisztelettel: 

                  Vörös Balázs 

              Elnök 


